

# 北京市海勤律师事务所 BEIJING HIGHKING LAW FIRM

Add:北京市朝阳区朝阳公园南路10号院骏豪中央公园广场A1座15层 Head Office:15/F,BuildingA1,No.10 yard,Chaoyang Park south road,Chaoyang District,Beijing(100026) Tel:010-81963666 / Fax:010-67251388 / Web:www.highkinglawfirm.com.cn



姓名:魏谊菲
职位:律师
邮箱:weiyifei@highking.com.cn
电话:010-81963666
传真:010-67251388

Name: Yifei Wei Position: Lawyer Mailbox: weiyifei@highking.com.cn Phone: 010-81963666 Fax: 010-67251388

# 教育背景

海南大学法学学士; 西北政法大学硕士。

### 专业经历

魏谊菲律师于2009年开始从事律师职业,有丰富的诉讼 实务经验,同时拥有多年券商投行业务从业经验,熟悉企 业资本市场运作及企业挂牌上市的尽职调查、融资并购等 业务,现为北京市海勤律师事务所主办律师。

#### 执业领域及专长

魏谊菲律师执业领域为民商事诉讼与仲裁、公司并购、资产重组、证券发行与上市。

魏谊菲具有证券从业资格,熟悉企业挂牌上市尽职调查、 定向发行、融资并购、交易方案设计等业务环节,曾作为 项目主办券商方的法律事项负责人参与多个项目的尽职调 查、推荐挂牌、融资发行和并购重组工作,组织大型投融 资对接会议,为公司客户提供全业务链服务。律师执业期 间,主要代理各类民商事类案件的诉讼,担任企业法律顾 问,负责合同审核、公司合规以及相关争议解决领域的法 律服务,参与企业并购重组、破产重整等业务。

# 工作语言

中文 英文

### Education

BacShelor of Law, Hainan University. Master of Northwest University of Political Science and Law.

### **Professional Experience**

Attorney Wei has been working as an attorney since 2009. She has rich experience in litigation practice and has many years of experience in investment banking business of securities firms. She is familiar with the operation of enterprise capital market and due diligence, financing and mergers and acquisitions of enterprise listing. She is now the principal attorney of Beijing Highking Law Firm.

### **Practice Areas**

Attorney Wei practices in civil and commercial litigation and arbitration, corporate mergers and acquisitions, asset restructuring, securities issuance and listing.

Attorney Wei is qualified as a securities practitioner and is familiar with due diligence, directional issuance, financing and merger, transaction scheme design and other business links of enterprise listing. She has participated in due diligence, recommended listing, financing and issuance, merger and reorganization of many projects as the person in charge of legal matters of the project sponsor securities firm, organized large-scale investment and financing docking meetings, and provided full business chain services for the company's customers. During the period of attorney practice, She mainly acted as an agent for litigation of various civil and commercial cases, served as a legal adviser to enterprises, was responsible for contract review, company compliance and legal services in the field of dispute resolution, and participated in mergers and acquisitions, bankruptcy reorganization and other business.

Language Skills Mandarin and English